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Abstract (en)
The device (1) has a cutter (4) that is tiltably supported in a holder (3), and a support (9) for setting a piece of wood (7) to partially split by swiveling
the cutter, where the support is height-adjustable in a stepless manner and is fixable in a desired position. The support is movable in a vertical
direction along a rotatable spindle (11), and is partially surrounded by a u-shaped housing (2). The support is driven by a crank (13) arranged
outside of the housing.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung (1) zum Spalten von Holz, umfasst ein Messer (4), das an einer Halterung (3) verschwenkbar gelagert ist, und eine Auflage (9)
zum Abstellen eines Holzscheites (7), um über ein Verschwenken des Messers (4) den abgestützten Holzscheit (7) zumindest teilweise zu spalten.
Dabei ist die Auflage für den Holzscheit (7) höhenverstellbar, so dass nach dem Verschwenken des Messers der Holzscheit nicht manuell nach
oben bewegt werden muss.
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